624 Спаситель о мне

- I have a Saviour,
 He's pleading in glory,
 A dear, loving Saviour
 Though earth friends be few;
- 1. Спаситель о мне недостойном печётся, Грехи мои кровью Своей Он омыл:

And now He is watching In tenderness o'er me; And oh, that my Saviour Were your Saviour, too.

Любовью Его мне прощенье даётся; О, если б Он вашим Спасителем был!

For you I am praying, For you I am praying, For you I am praying, I'm praying for you.

Припев

- I have a Father;
 To me He has given
 A hope for eternity,
 Blessèd and true;
- 2. На небе Отец мой, благой Промыслитель, Мне даст бесконечную радость вкусить;

And soon He will call me To meet Him in Heaven, But, oh, that He'd let me Bring you with me, too!

Он там меня ждёт в золотую обитель; О, если б я с вами туда мог вступить!

For you I am praying, For you I am praying, For you I am praying, I'm praying for you.

Припев

- 3. I have a robe; 'tis
 Resplendent in whiteness,
 Awaiting in glory
 My wondering view;
- 3. Чудесная есть у меня там одежда, Какой не видал человеческий глаз;

Oh, when I receive it
All shining in brightness,
Dear friend, could I see you
Receiving one, too!

И в ней я предстану, моя в том надежда. О, если б в неё облекли также вас!

For you I am praying, For you I am praying, For you I am praying, I'm praying for you.

Припев

- 4. When Jesus has found you,
 Tell others the story,
 That my loving Saviour
 Is your Saviour, too;
- 4. Вот мир Свой Спаситель мне в душу вселяет, Который людским непонятен умам;

Then pray that your Saviour May bring them to glory, And prayer will be answered—'Twas answered for you!

И мир тот сердца во Христе соблюдает; О, если б тот мир был дарован и вам!

For you I am praying, For you I am praying, For you I am praying, I'm praying for you.

Припев

- 5. Speak of that Saviour,
 That Father in Heaven,
 That harp, crown, and robe
 Which are waiting for you—
- Коль принял Христос вас, другим возвещайте, Что Он теперь вашим Спасителем стал;

That peace you possess,
And that rest to be given,
Still praying that Jesus
May save them with you.

Молясь за других, вы к Нему прибегайте, Чтоб вашей мольбе, как моей, Он внимал!

For you I am praying, For you I am praying, For you I am praying, I'm praying for you.

Припев